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Buddinge Skole 

Skolebestyrelsen 
 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde onsdag 26. februar 2020 kl. 17.00-20.00 

Der serveres et let aftensmåltid ved mødets begyndelse.  
 

 Rasmus Devantier 

 Pernille Konner 

 Sune Nygård 

 Maja Egholm Buccoliero 

 Ditte Marie Beyer 

 Jonna Bybeck Tosev  

Afbud Louise Weinreich Jakobsen 

Afbud Thomas Søndergaard Sarup (suppl.) 

Afbud Anne Sofie Brøbecher Brix (suppl.) 

 Danny Kewin Christiansen (Suppl.) 

 Trine Bjerg (skoleleder) 

 
Stine Nepper Vinding (faglig leder og 
souschef) 

 Charlotte Bundgaard (medarbrep.) 

 Mathilde Simoni-Clasen (medarbrep.) 

 Liva Sofie Baltzer Yulzari 9.b (elevråd) 

 
Isabella Bertram Schrøder Jensen 7.c 
(elevråd) 

 
 
 
Mødeleder: Rasmus  
Referat: ledelsen  
 

1.  Godkendelse af referat  Referatet er godkendt 

2.  Orientering fra ledelsen 

Der sker rokader i vores kantine. Benny er der 
fortsat, men vi har fået ny kantineleder pt. er det 
Vivi. Det er dejlig mad og der er godt humør! 
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Rottebekæmpelsen pågår stadig. Der har været 
en uhensigtsmæssig kommunikation omkring 
rotter på skolen. Der er taget hånd om det og der 
er fjernet buske og blade på græsplænen.  
 
Vi er i gang med trivselsmålingen. Vi håber, at 
kunne præsentere resultatet i april. 
 
Vi er i gang med at lave APV. Vi har afholdt 
dialogproces på et aftenmøde, hvor vi arbejdede 
arbejdet med IGLO. Generelt er undersøgelsen 
positiv, men der er punkter, hvor vi har haft lyst til 
at gøre os nysgerrige. 
 
Der er oprettet en gruppe i AULA til 
skolebestyrelsen. Det er Rasmus, der er 
modtager på beskeder i gruppen. 
 
 

3.  
 
 Orientering fra formanden 

Maja har været til skolerådsmøde på 
Enghavegård skole. Ca. 26 deltog.  
 
Temaet var: ”Vi bygger for fremtiden”. Det 
handlede om udbygning af Enghavegård, 
som skal kobles med Blågård. 
Der var en gennemgang af de forskellige 
byggeprojekter på de forskellige skoler. 
 
Byggeriet af Søborg Skole vedtages dd. 
 
Nationale test. Der tages stilling til hvordan 
det skal forvaltes i nær fremtid.  
 
Indskrivningerne er afsluttet. Buddinge får 3 
0.klasser 20/21. 
 
Rasmus tager skolerådsmødet d. 19.5.20 
 

4.  Nyt fra elevrådet 

Der har været afholdt et elevrådsmøde og 
der var kantinerne på dagsorden. 
 
Kantinerne har også været oppe på 
fælleselevrådsmødet, hvor prisstigningen på 
maden blev drøftet. Elevrødderne er 
opfordret til at lave en statistik på salget 
forandres grundet prisøgningen. 
 
Til fælleselevrådsmødet deltog Danske 
skoleelever som lægger op til Elevvenlig 
kommune og at fælles elevrådet bliver 



3 

 

medlem. Dette overlader nuværende elevråd 
kommende elevråd om at beslutte. 
 
Trine har modtaget et brev fra elevrådet 
omkring affaldssortering. Elevrådet har gode 
forslag til hvordan vi kan optimere 
affaldssorteringen. Der skal være et møde 
med Carsten og Trine og elevrådet. 
 
Der skal afholdes udskolingsfest, dato 
fastsættes snarrest. Det skal rave-fest med 
uv-lys. Der skal indkøbes en discokugle til 
kantinen. 
 

5.  Regnskab for 2019 og budget 2020 

Bilag udleveres på mødet 
Administrativ leder Malene deltager og 
gennemgår budgettet for 2020. Bestyrelsen 
godkender budgettet.  
 

6.  
Drøftelse af begrænsninger af internetadgang 
til eleverne 

Bestyrelsen bakker ikke op om at der laves 
begrænsninger på internetadgangen på 
skolen. 
 
Der skal laves en guideline til, hvordan man 
laver forældrebegrænsning på iPaden. 
Tofaktorkode, som sikrer at børnene ikke kan 
downloade apps til iPad uden forældrenes 
digitale tilladelse. 
 
 

7.  
Forberedelse/kvalificering af punkt og besøg 
vedr. sikker skolevej og parkering ved næste 
møde 

Det er en smule vanskeligt at lave en aftale 
med nogen fra Teknik og miljø mhp. en 
dialog om mulighederne for at forbedre 
sikker skolevej og parkeringspladsen.  
 
Det besluttes, at Trine mødes med Julie fra 
ejendomsafdelingen og Louise og 
gennemgår parkeringspladsen. 
 
Det er muligt at inviteret kommunens 
vejingeniør og have en samtale omkring 
sikker skolevej for børnene. Trine kontakter 
ham mhp. et møde. 
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8.  
 
Elev- og personsager 

 

9.  Evt.  

Der er intet nyt omkring vores 
udendørsbelysning. Trine er fortsat i dialog med 
ejendomsafdelingen herom. 
 
Tak for jer og god tone i bestyrelsen.  

 

Emner til fremtidige møder: 

 

• Principper for elite undervisning (sport, musik mv.) 

• Opfølgning på Fløj 3 (Praksisforsøg) 

• Trafik 
 

Skolerådsmøder: 

Tirsdag 25.2.20: Maja 
Tirsdag 19.5.20:  
Torsdag 3.9.20 
 
Mandag16.11.20 årlige fællesmøde mellem dag og skole 
 

 

 

Mødedatoer: 

Tirsdag den 31. marts 2020 
Torsdag den 23. april 2020 
Onsdag den 27. maj 2020 
Torsdag den 18. juni 2020 
 
 

 

 


